

## 採購政策

1. 奉行綠色採購政策，要求供應商實踐永續環保原則，與供應商一同落實企業社會責任。
2. 提高供應品質以降低不良品進而減少廢水、廢氣、廢棄物的產生，提升供應鏈的永續價值。
3. 產品包裝符合綠能概念，使用可回收的包裝材料。
4. 恪遵國際公約、政府法令、公司規章。
5. 以誠信原則與供應商建立夥伴關係。
6. 與供應商合作創新與改善，共同提昇供應鏈的效率與效能。
7. 遵守正派經營原則，不直接或間接允許或收受不正當利益與饋贈。
8. 因應全球有害物質管制與生態友善的產品規範，供應商應符合國際環保法規要求。
9. 供應商承諾維護員工人權(包含禁用童工、不強迫員工、不歧視)並給予員工尊重對待。



盧明光 董事長

日期: 2021.12.13



---

---

## Procurement Policy

1. Comply with a green procurement policy, require suppliers to practice sustainable environmental protection principles and implement corporate social responsibility with suppliers.
2. Improve supply quality to reduce defective products and reduce the generation of sewage, exhaust emissions and waste, and enhance the sustainable value of the supply chain.
3. Use recyclable packaging material to conform to the green concept.
4. Comply with international conventions, government decrees, and company regulations.
5. Establish partnerships with suppliers in good faith.
6. Innovate and improve with suppliers to jointly enhance the efficiency and effectiveness of the supply chain.
7. Abide by the principle of decent management, do not allow or accept improper benefits and gifts directly or indirectly.
8. Act in accordance with international environmental protection regulations in response to global hazardous substance regulations and eco-friendly product specifications.
9. Committed to upholding the human rights of workers and treating them with dignity and respect.

Chairman: LU, MING-KUANG

Date: 2021-Dec-13<sup>th</sup>